
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Komisie životného prostredia a verejného poriadku Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

konaného dňa 28.11.2024 

 

v zasadacej miestnosti Miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Petržalka na 8. poschodí 

č. dverí 816 

 

Prítomní: Ing. Lenka Milincká, Mgr. Natália Podhorná, PhD., Mgr. Mária Riganová, Ing. arch. 

Elena Pätoprstá (do 17:32) 

Ospravedlnení: Gréta Gregorová, RNDr. Andrej Machlica, PhD. 

Neprítomní: Juraj Valocsay, Mgr. Ján Kaľavský 

Hostia: Ing. Miriam Kamhiyehová, Mgr. Adrián Ševeček, MPA, Ing. Ľubica Orságová, Erika 

Benkovičová, Zdenko Pek 

Trvanie: od 17:00 do 18:30 

PROGRAM: 

1. Schválenie programu rokovania komisie 

2. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 

11/2023 zo dňa 12. decembra 2023 o poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mestskej 

časti Bratislava-Petržalka (p. Kamhiyehová, p. Benkovičová) 

3. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka o miestnych daniach na území mestskej 

časti Bratislava-Petržalka a o podrobnostiach poskytovania elektronických služieb na 

úseku miestnych daní a spôsobe jeho platby v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti 

Bratislava-Petržalka (p. Orságová, p. Pek) 

4. Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2025 s výhľadom do roku 

2027 (p. Orságová) 

5. Rôzne (požiadavky z predchádzajúcej komisie + iné) 

 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku začala zasadnutie, predsedníčka Ing. Lenka 

Milincká privítala členov komisie a informovala, že komisia nie je uznášaniaschopná a preto 

všetky body programu bude brať iba na vedomie. 

 

 



BOD 1 – Schválenie programu rokovania komisie 

Predsedníčka Lenka Milincká predstavila členom komisie jednotlivé body programu a navrhla, 

aby sa bod ohľadom VZN o dotáciách prejednal ako prvý v poradí. 

Hlasovanie: komisia nebola uznášaniaschopná 

Prítomných: 4 

Za:   

Proti:   

Zdržal sa:  

 

BOD 2 – Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

č. 11/2023 zo dňa 12. decembra 2023 o poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mestskej 

časti Bratislava-Petržalka 

Pani Benkovičová predstavila členom komisie materiál ohľadom Návrhu VZN mestskej časti 

Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 11/2023 zo dňa 12. decembra 2023 o 

poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka. Pani 

Kamhiyehová doplnila informácie týkajúce sa časti o dotáciách pre kontajnerové stojiská. 

Doplnili sa možnosti ohľadom čerpania dotácie na spojené kontajnerové stojiská (viac 

správcov). Ďalej pribudla možnosť dostať dotáciu aj keď už bola udelená z HLMSR. 

 

Prebehla diskusia. 

 

Pani Riganová sa pýtala, či je v takom prípade potrebné podať dve žiadosti. Pani Kamhiyehová 

vysvetlila, že áno keďže ide o dva samostatné subjekty (MČ aj magistrát), dotáciu je ale potrebné 

priznať. Doplnila, že už sa pracuje na informačnej kampani pre obyvateľov (napr. podcast). 

 

Uznesenie č. 16/2024: 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. ../2024 z XX, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 

11/2023 z 12. decembra 2023 o poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mestskej časti 

Bratislava-Petržalka. 

 

Hlasovanie: komisia nebola uznášaniaschopná 

Prítomných: 4 

Za:    

Proti:    

Zdržal sa:   



Pani Pätoprstá sa o 17:32 ospravedlnila, že musí odísť. 

BOD 3 – Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka o miestnych daniach na území 

mestskej časti Bratislava-Petržalka a o podrobnostiach poskytovania elektronických 

služieb na úseku miestnych daní a spôsobe jeho platby v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Pani Orságová predstavila členom komisie materiál ohľadom Návrhu VZN mestskej časti 

Bratislava-Petržalka o miestnych daniach na území mestskej časti Bratislava-Petržalka a o 

podrobnostiach poskytovania elektronických služieb na úseku miestnych daní a spôsobe jeho 

platby v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka. 

 

Prebehla diskusia. 

 

Pán Pek doplnil, že pribudla zľava pre psy, ktoré prešli výcvikom, napr. špeciálny výcvik pre 

vodiacich psov a pod. Iné MČ takúto výnimku/zľavu nemajú. Ďalej doplnil, že zľava platí aj pre 

psy adoptované z útulku, ale len z tých útulkov, ktoré sú registrované oficiálne na štátnej 

potravinovej a veterinárnej správe (v Bratislave iba Sloboda zvierat). 

 

Pani Milincká doplnila, že zľava má motivovať ľudí, aby psa dali vycvičiť a zároveň, aby daň 

platili elektronicky pomocou prihlásenia sa do elektronického konta. 

 

Pani Podhorná vyjadrila nesúhlas s tým, aby sa všeobecne dávali úľavy na daniach okrem psov 

so špeciálnym výcvikom (vodiaci pes atď.). 

 

Pani Kamhiyehová doplnila, že je potrebné motivovať ľudí, aby si adoptovali psa z útulku, 

pretože útulky sú preplnené. Oficiálny útulok v Bratislave je plne financovaný hlavným mestom, 

ale pri neúnosnej situácii by mohlo dôjsť k tomu, že mesto nariadi MČ zriadenie vlastných 

útulkov, čo by bolo samozrejme finančne náročné. Ďalej mala pripomienku, čo v prípade ak 

daňovník splní viacero bodov na uplatnenie zľavy, teda teoreticky by mu mohla vyjsť nulová 

daň. Pani Orságová odpovedala, že to preverí. 

 

Uznesenie č. 17/2024: 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka o miestnych daniach na území mestskej časti 

Bratislava-Petržalka a o podrobnostiach poskytovania elektronických služieb na úseku 

miestnych daní a spôsobe jeho platby v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-

Petržalka. 

 

Hlasovanie: komisia nebola uznášaniaschopná 

Prítomných: 3 

Za:   

Proti:   

Zdržal sa:  

 



BOD 4 – Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2025 s výhľadom do 

roku 2027 

Pani Orságová členom komisie predstavila informácie ohľadom Návrhu rozpočtu mestskej časti 

Bratislava-Petržalka na rok 2025 s výhľadom do roku 2027. Veľká zmena nastala pri MŠ, ktoré 

prechádzajú pod kompetencie štátu. 

 

Prebehla diskusia. 

Uznesenie č. 18/2024: 

 

Komisia životného prostredia a verejného poriadku mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

 

Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2025 s výhľadom do roku 2027. 

 

Hlasovanie: komisia nebola uznášaniaschopná 

Prítomných: 3 

Za:   

Proti:   

Zdržal sa:  

BOD 5 – Rôzne (požiadavky z predchádzajúcej komisie + iné) 

 

Pani Pätoprstá poslala do bodu „Rôzne“ požiadavku cez email ohľadom prejazďovania zelene 

pracovníkmi spol. Veolia pri objekte výhrevne na Švabinského ulici a pripojila aj fotografie. 

Pani Kamhiyehová vysvetlila, že môžu podnet poslať na mesto ako výhradného vlastníka 

pozemku alebo poslať výzvu spol. Veolia s upozornením, aby sa takejto situácii vyvarovali. 

 

Pani Milincká sa pýtala na uznesenie z poslednej komisie ohľadom inštalovania meteostaníc na 

území MČ. Pani Kamhiyehová odpovedala, že oslovili MŽP, ktoré zverejnilo výzvu na 

poskytnutie dotácie. Dotáciu však nie je možné čerpať kvôli typu staníc (senzorické). Ďalšie 

informácie doplnia postupne. 

 

Pani Podhorná sa pýtala na výrub inváznych drevín pri Lenardovej č. 14 a pri fare Sv. rodiny. 

Pán Ševeček odpovedal, že to preverí, pretože môže ísť o pozemky v správe HLMSR. 

 

Pani Riganová sa pýtala na informáciu ohľadom presadenia stromov z Kollárovho námestia 

v Starom meste do Petržalky. Pán Ševeček odpovedal, že pravdepodobne boli premiestnené, len 

nedostali spätnú odpoveď, na ktoré miesto presne. 

 

Pani Milincká požiadala o orez aj o výrub na Šásovskej č. 2,4,6 – ide o borovice, ktoré sú 

nasadené príliš tesne k bytovému domu aj tesne pri sebe. Pán Ševeček odpovedal, že už je to 

pravdepodobne aj v riešení a overí to. 

Súčasne požiadala o podklad k zmapovaným kontajnerovým stojiskám na území Petržalky. 

 

Pani Riganová sa pýtala, kde nájde spomínaný podcast k dotáciám na kontajnerové stojiská. 

Pani Milincká odpovedala, že určite na všetkých sociálnych sieťach MČ. 



Na záver poďakovala predsedníčka komisie Ing. Lenka Milincká všetkým členom komisie a 

hosťom za účasť. 

 

 

 

 

Ing. Lenka Milincká 

predsedníčka komisie, v.r. 

Zapísané dňa 28.11.2024 

Zapísala: Bc. Zuzana Brzová 


